
w imieniu mieszkaricow wloclawka zwraciun sig z uprzejm4 prosb4 o wydaniedyspozycji odpowiednim sluzbom komunalnym by podigly dziarania zmierzE4cedo udroznienia tzeki zglowi4czki. Rzeka zglowiqczka ulega dewastacji, a tak naprawdgjest warta uwagi i tego keby j4 zagospodarowai w odpowiedni spos6b. Dawno temuZglowi1czka byla zeglownym szlakiem.

Mieszkaricy zwracaiE sig z prosba o podjgcie dzialari kt6re spowoduj4, ze bgdzieto miejsce gdzie mozna bgdzie spgdzii czas w gronie rodzinnym korzystaj4c z walor6wrekreacyjnych i estetycznyc h rzeki Zglowiaczk i.

Andrzej Golgbieski
Radny Rady Miasta \lrloclawek

Szanowny panie prezydencie

Wloclawek, 27 .08.2024r.

Pan

Kr4ysztof Kuftucki
Pre4ydent Miosta Woclawek

Z wyrazanri szacunku
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